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Oœwiadczenie skierowane do ministra sprawiedliwoœci Krzysztofa Kwiatkowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z apelami i licznymi pismami, które otrzyma³em od samorz¹dowców powiatów gi¿yckiego

i mr¹gowskiego, zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o ponowne rozwa¿enie decyzji o likwidacji wy-
dzia³ów pracy przy S¹dzie Rejonowym w Gi¿ycku i Biskupcu.

Samorz¹dowcy gmin le¿¹cych w obrêbie wymienionych powiatów nie kryj¹ swojego niepokoju wywo-
³anego powy¿sz¹ decyzj¹. Utrzymanie obu wydzia³ów pracy le¿y w dobrze pojêtym interesie mieszkañ-
ców. Niestabilnoœæ gospodarcza i sezonowoœæ zatrudnienia na tych terenach sprzyja czêstym sporom
wynikaj¹cym ze stosunku pracy. Reorganizacja s¹dów pracy, wobec niesprzyjaj¹cej, ciê¿kiej sytuacji
spo³eczno-ekonomicznej naszego spo³eczeñstwa, trudnoœci z dojazdem z odleg³ych miejscowoœci nasze-
go powiatu do S¹du Pracy w Kêtrzynie czy, w przypadku Biskupca, do S¹du Pracy w Szczytnie, mo¿e do-
prowadziæ do bardzo niekorzystnego zjawiska, tj. rezygnacji osób pokrzywdzonych z walki o swoje
prawa konstytucyjne z racji braku œrodków. Nale¿y podkreœliæ, ¿e sprawy z zakresu prawa pracy s¹ wol-
ne od kosztów wpisu, co ma zwiêkszyæ dostêp do tej formy ochrony praw pracowniczych. Decyzja o lik-
widacji wymienionych wydzia³ów znacznie os³abia te argumenty.

Wierzê, ¿e przedstawione racje znajd¹ zrozumienie u Pana Ministra i bêd¹ podstaw¹ do zweryfikowa-
nia pogl¹du w sprawie likwidacji Wydzia³ów Pracy w Gi¿ycku i Biskupcu.

Z wyrazami szacunku
Marek Konopka




